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P R O T O K Ó Ł   NR 60.2021 

 

posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 28 grudnia 2021 roku 

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów posiedzeń poszczególnych komisji.  

4. Zaopiniowanie lokalizacji strzelnicy sportowej w obrębie miejscowości Wojnowice. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Otworzył wspólne posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

Przywitał Pana Burmistrza, Pana Sekretarza oraz członków komisji.  

Na wspólnym posiedzeniu komisji -Rada Miejska wstawiła się w pełnym składzie. 

Lista obecności członków wspólnego posiedzenia Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów posiedzeń poszczególnych komisji.  

4. Zaopiniowanie lokalizacji strzelnicy sportowej w obrębie miejscowości Wojnowice. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Ponieważ wniosków i uwag nie zgłoszono Przewodniczący obrad powiedział, że komisja 

będzie obradowała według przedstawionego porządku obrad. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów posiedzeń poszczególnych komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna. 

W głosowaniu udział wzięło 15 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie poprosił o przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Przeprowadziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna, które odbyło się w dniu 23 listopada 2021 r. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Poprosił o przyjęcie protokołu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia z dnia 14 grudnia 2021 r. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Zaopiniowanie lokalizacji strzelnicy sportowej w obrębie miejscowości 

Wojnowice. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Poprosił o wprowadzenie do tej tematyki.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Powiedział, że do Burmistrza Gminy Osieczna wpłyną wniosek. Wnioskodawca zamierza 

wydzierżawić działki w obrębie miejscowości Wojnowice o numerze ewidencyjnym 228/1              

i 228/2. Tereny te obejmują wyrobisko po żwirowni, które jest zrekultywowane lub w trakcie 

rekultywacji, na których przedsiębiorca zamierza prowadzić otwartą strzelnicę sportową. 

Sekretarz przedstawił wizualizację lokalizacji strzelnicy w odniesieniu do terenu objętego 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Powiedział, że plan ten funkcjonuje 

od roku 2000 i przewiduje plan zabudowy mieszkaniowej. Od granicy tych działek odległość 

wynosi 24,5 m. Stąd Burmistrz Gminy Osieczna zwraca się do Państwa Radnych o opinię w 

sprawie lokalizacji tej strzelnicy sportowej. Dodał, że początkowo przedsiębiorca chciał 

wybudować strzelnicę na terenie Gminy Rydzyna, ale nie doszło tam do porozumienia z 

władzami samorządu. U nas doszło do wstępnego porozumienia, ale przed podjęciem decyzji 

prosimy o wyrażenie opinii.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał, co to za przedsiębiorca. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że jest to osoba fizyczna. Mowa jest tutaj o rodzaju prowadzonej działalności.   

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Zapytała o właściciela żwirowni. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

To przedsiębiorca JP Auto S. C. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dopytał o kwestię odległość strzelnicy od potencjalnej zabudowy, która wynosi ok 24 m, 

Zapytał o przepisy dotyczące takich odległości.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 
Odpowiedział, że nie ma jasno określonych wymogów odległościowych, w bliskim 

sąsiedztwie jest droga wojewódzka. Dodał, że nie jesteśmy w stanie przewidzieć uciążliwości 

związanej z hałasem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że jeśli ma wyrazić swoją opinię chciałby wiedzieć więcej. Czy inwestor może 

coś więcej powiedzieć o rodzaju tej strzelnicy, czy to jest obiekt zamknięty, jakie jest 

natężenie hałasu. Gdybyśmy się przychylili do powstania strzelnicy i miałoby się okazać, że 

nikt tam nie chce mieszkać, to nie chce takiej sytuacji. Jeżeli inwestor może zagwarantować, 

że powstały obiekt nie będzie nikomu przeszkadzał to byłoby łatwiej podjąć decyzję.  
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał, czy strzelnica będzie zamknięta czy otwarta. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 
Odpowiedział, że ma to być strzelnica sportowa otwarta. Gdyby był to obiekt zamknięty 

byłaby mniejsza uciążliwość hałasu. Na tym etapie żadnych więcej szczegółów nie ma. 

Inwestor przesłał regulamin strzelnicy do zaopiniowania, tj. podstawa do tego, aby podjąć 

kolejne działania. Tego typu strzelnica nie wymaga pozwolenia na budowę. Na podstawie 

zgłoszenia w Starostwie Powiatowym przedsiębiorca może zrealizować inwestycję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał o ewentualne korzyści dla Gminy, jak to jest opodatkowane. Powiedział, że nie 

chciałby kończyć dzisiaj dyskusji – chętnie posłuchałby tego, co mówi inwestor.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 
Odpowiedział, że kwestię podatkowe zostaną sprawdzone. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Powiedziała, że trudno się do tego ustosunkować. Nie wiadomo z jaką częstotliwością 

miałoby odbywać się strzelanie. Ponadto można się domyślać jakie przesłanki uniemożliwiły 

w sąsiedniej Gminie powstanie tej inwestycji. Nie zostały przedstawione żadne pozytywne 

przesłanki, okoliczności, które mogłyby nas przekonać. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Powiedział, że każda strzelnica niesie za sobą hałas i jest negatywnie do tego nastawiony. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Podzielił stanowisko Pani Renaty Helińskiej mówiąc, że za mało danych znamy, niektóre 

rodzaje broni mają dosyć donośne strzały. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 
Powiedział, że nawet jeśli przedsiębiorca określi, że będzie to broń sportowa tzw. PPKS to nie 

znaczy, że w przyszłości nie może korzystać z innej broni, która generuje więcej hałasu. 

Musimy mieć świadomość, że podczas strzelania jest głośno. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Powiedziała, że sugerując się doświadczeniem i tym, że mieszkańcy oczekują od nas abyśmy 

dbali o ich komfort, żeby mieszkało im się lepiej – jest na nie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że z dyskusji wynikają 2(dwie) opcje:  

1) można dzisiaj głosować (wydaje się, że przeważa opinia negatywna), 

2) można wysłuchać drugiej strony (inwestora i dać szanse, aby nas przekonał). Jeśli dziś 

Samorząd nie musi decydować to składa taką propozycję. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Powiedział, że miał przyjemność pracować niedaleko takiej strzelnicy, że ciszy nie było. 

Strzały było słychać. Gdyby inwestorowi zależałoby to do regulaminu strzelnicy, który 

otrzymaliśmy dołączyłby informację jaki poziom hałasu strzelnica będzie generowała, a tu 

jest tylko regulamin jak bezpiecznie strzelać itp. Porównał to do budowy np. chlewni gdzie 

trzeba mieć dokumenty stwierdzające oddziaływanie na środowisko oraz inne dokumenty. 

Rozumie, że tam żaden budynek nie powstanie i ma wrażenie, że zakończy się to zwykłym 

podatkiem i dużym natężeniem hałasu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 
Powiedział, że jeżeli strzelnica miałaby powstać trzeba się zastanowić czy potencjalni 

inwestorzy chcieliby mieszkać w pobliżu strzelnicy. Tam ma powstać osiedle - jest na nie.   
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Powiedziała, że inwestor przekazując tylko niniejszy regulamin, oczekując ustosunkowania 

się zachował się niepoważnie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Nie czując się obrońcą inwestora powiedział, że mało wiemy. Zapytał, co ustalamy: mało 

wiedząc jesteśmy na nie, czy wykazujemy cierpliwość i dobrą wolę, aby nie narażać się na 

zarzuty, że Samorząd jest oporny na nowe projekty. Chociaż wydaje się irracjonalne, aby przy 

osiedlu mieszkaniowym budować strzelnicę. Można wysłać decyzję odmowną, albo zaprosić 

inwestora do dyskusji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Odpowiedział, że może jak inwestor dostanie odpowiedź negatywną rozniesie się informacja, 

że jak chce się przystąpić do jakiejkolwiek inwestycji trzeba przedstawić dokładne i 

pełniejsze dokumenty - jedną sprawę mamy omawiać na kilku komisjach i pochylać się nad 

kimś kto nie przygotował właściwej dokumentacji.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak:    

Powiedział, że za dużo jest debatowania, większość opinii jest negatywnych. Nie wie czy 

warto tutaj dawać szansę, czy jest ktoś kto chciałby mieć strzelnicę koło domu.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Przeszedł do zaopiniowania lokalizacji strzelnicy. Zapytał członków komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem lokalizacji strzelnicy sportowej w obrębie miejscowości 

Wojnowice. 

W głosowaniu udział wzięło 15 członków komisji. 

Wyniki głosowania: za – 0, przeciw – 10, wstrzymujących się – 5.  

Lokalizacja została zaopiniowana negatywnie powyższym stosunkiem głosów. 

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Zaprosił do dyskusji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W związku z sesją, która odbędzie się po posiedzeniu komisji i uchwałą w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie miejscowości 

Trzebania. Powiedział, że pod tym uzasadnieniem widnieje jego podpis to się rzadko zdarza. Jest tam 

zapis, że „Burmistrz przedkłada niniejszą uchwałę Radzie Miejskiej Gminy Osieczna”. Następnie 

zapytał o zapis, że „uchwałę (…) podejmuje się ze względu na uwzględniony w części przez 

Burmistrza Gminy Osieczna wniosek Miejskiego Zakładu Oczyszczania”. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Wyjaśnił, że podpis Przewodniczącego to błąd osoby sporządzającej uchwałę. Natomiast 

zapis „w części” to furtka, którą zostawiamy, z uwagi na to, że wniosek jest bardzo szeroki. 

Sygnalizujemy w uchwale, która otwiera procedurę administracyjną, że nie do końca się ze 

wszystkim zgadzamy, szczegóły będą na etapie opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wnioskowanego terenu.     

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Do poprzedniego punktu obrad - dodała, że nad każdym inwestorem powinniśmy się 

pochylać, ale w ten przypadek powinno się zamknąć na tym etapie.   

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 
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Powiedział, że tematu nie zamykamy. Inwestor może zwrócić się do Burmistrza                                

i doprecyzować temat. Wtedy po raz kolejny poprosimy Państwa Radnych o zajęcie 

stanowiska.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Doprecyzowała, że mówiąc o zamknięciu chodziło o kwestię wydania opinii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dodał, że cieszy się z uwagi Pani Renaty Helińskiej oraz wspólnej reakcji Pana Burmistrza                  

i Pana Sekretarza.  

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył wspólne posiedzenie komisji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna. 

 

 

 

       Protokołowała             Przewodniczący 

                                                                Komisji Budżetu, Gospodarki,                                                                                      

Rolnictwa i Ochrony Środowiska         

     Marta Skorupka       

         

            Jarosław Glapiak 

 


